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Ziekenhuisnetwerken  -  Stand van zaken

Op 28 maart 2019 werd in het Belgisch Staatsblad de ‘Wet van 28 februari 2019 tot 
wijziging van de gecoördineerde wet van 10 juli 2008 op de ziekenhuizen en andere 
verzorgingsinrichtingen, wat de klinische netwerking tussen ziekenhuizen betreft’ 
gepubliceerd.

Overeenkomstig deze wet dient elk ziekenhuis, met uitzondering van ziekenhuizen die 
enkel beschikken over psychiatrische ziekenhuisdiensten samen met gespecialiseerde 
diensten voor behandeling en revalidatie of een dienst voor geriatrie en met uitzondering 
van de psychiatrische ziekenhuizen, deel uit te maken van één en slechts één locoregionaal 
klinisch ziekenhuisnetwerk, en dit vanaf 1 januari 2020.

In juli 2019 werden de kandidaat-netwerken uitgenodigd om een aanvraag in te dienen 
voor de oprichting en erkenning van een locoregionaal klinisch ziekenhuisnetwerk bij het 
agentschap Zorg en Gezondheid, uiterlijk tegen 15 oktober 2019.
 
1. Heeft elk ziekenhuis tijdig kenbaar gemaakt tot welk netwerk het deel zal uitmaken?. 

Kan hiervan een overzicht bezorgd worden?

2. Werd van elk netwerk een volledige aanvraag ontvangen? Wat zijn de gevolgen voor 
de ziekenhuizen of netwerken die nog geen volledig dossier hebben ingediend?

3. Wat zijn de gevolgen voor de ziekenhuizen/netwerken die tegen 1 januari 2020 geen 
statuten en/of de samenstelling van de bestuursorganen hebben uitgewerkt?

4. Op basis van welke criteria worden de ontvangen aanvragen geëvalueerd?

5. Zal de behandeling van de aanvragen tijdig kunnen gebeuren, d.i. uiterlijk tegen de 
door de wet opgelegde deadline van 1 januari 2020? Wat zijn de gevolgen voor de 
ziekenhuizen/netwerken indien dit niet tijdig kan gebeuren?
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ANTWOORD
op vraag nr. 104 van 20 november 2019
van EMMILY TALPE

1. Op 15 oktober 2019 hebben we 13 aanvragen (12 Vlaams Gewest + 1 met ziekenhuis 
in Brussels Hoofdstedelijk Gewest met name UZ Brussel) tot erkenning van een 
ziekenhuisnetwerk ontvangen (overzicht zie bijlage). 
Alle algemene en universitaire ziekenhuizen zijn geïncludeerd in een 
ziekenhuisnetwerk.
Ook 4 van de 8 revalidatieziekenhuizen (KEI, IMBO, De Dennen en MS & 
Revalidatiecentrum Overpelt) maken deel uit van een netwerk. 
Revalidatieziekenhuizen moeten geen deel uitmaken van een netwerk.

2. Toelichting per netwerk: zie bijlage
- Een netwerk moet een duurzaam en juridisch geformaliseerde samenwerking zijn 

met rechtspersoonlijkheid. Voor 2 netwerken zijn de statuten voor de oprichting 
van een vzw in orde en 1 netwerk moet aanpassingen doen in de bestaande 
statuten. De overige 10 netwerken zijn de statuten voor de oprichting van een vzw 
nog aan het uitwerken.

- Ook de samenstelling van de bestuursorganen moet in de meeste netwerken nog 
beslist worden. Dit hangt samen met het vorige punt over de statuten.

- Voor 11 netwerken hebben de medische raden van de individuele ziekenhuizen een 
gunstig advies gegeven. Voor 1 netwerk moeten de medische raden nog een advies 
geven. Voor 1 netwerk hebben de medische raden van de betrokken ziekenhuizen 
geen definitief advies gegeven.

3. Vanuit Zorg en Gezondheid volgt men de dossiers verder op. Men hoopt in de komende 
weken van alle ziekenhuisnetwerken de vereiste gegevens te ontvangen (statuten, 
samenstelling beleidsorganen en adviezen medische raden). Op basis hiervan zal men 
tegen 1/1/2020 de erkenning verlenen aan de netwerken die aan de normen, zoals 
voorzien in de Wet, voldoen.
We gaan voor een pragmatische benadering omdat we weten dat de oprichting van 
een VZW enige tijd in beslag neemt. Belangrijkste reden voor de vraag tot indiening 
van de aanvragen op 15 oktober is dat we zeker moesten zijn dat we in Vlaanderen 
het maximaal aantal netwerken (13 + 1) niet zouden overschrijden. Als de netwerken 
in de loop van januari de bijkomende gegevens kunnen aanleveren is er hoe dan ook 
geen probleem. 
In principe moet men vanaf 1/1/2020 deel uitmaken van een netwerk om de erkenning 
te behouden als ziekenhuis.
Indien men deze timing niet zou halen zullen we in overleg gaan met de desbetreffende 
netwerken.

4. Beschikken over een duurzaam en juridisch geformaliseerde samenwerkings-verband.
Samenstelling van bestuursorganen gekend.
Positieve adviezen van de medische raden van de ziekenhuizen.

5. Zie vraag 3

BIJLAGE

Aanvragen erkenning ziekenhuisnetwerken

http://www.vlaamsparlement.be/link?id=9318

